
PROTOK6L Nf W2O'5
z se.Jt Rady Gmlny Rybro odbytej w dtriu 20 EaJa 2015 r'

w Seli OSPw Rybde Pod Przewodr ctw€m
Pena Atrdfleja KoimcLl€go - PrzewodDlczecego Rady Gmfuty Ryblo

Obrudy rozpoczQto o godz 10:00, zakoitczono o godz.14:00

Stan osobowy RadY - 15 RadnYch.

- lista obecnosci stanowi zal4cznik do prctokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wagrzynowski - w6jt Gminy
2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy
3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy
4.Pan Zbigniew Drrystek - Radca Prawny
s.Pani Dorota Zieliiska - Kierownik GOPS w Rvbie
6.Pan Marek Wilbmndt - Dyrektor GSZGKW Rybnie
7.kpt. Mariusz Kowalewski - WKU w Ostddzie
T.Radni Warmirisko-Mazurckiej Izby Rolniczej
8.Soltysi - lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu,

' g.Mieszkaficy

Ad.l I 2 Otvarcle sesjl I strtlerdzenle pnwoEocaoScl obtad.
Obrady \4 sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 1O:0O Pan Andrzej Kornacki
Pvewodnic4cy Rady Gminy. Pou.ital wszystkich obecnych. Nast9pnie stwierdzil, ie Po
sprawdzeniu listy obecno6ci, na sali znajdujq sie wszyscy Radni.

Ad.3. Ustal€ e potzqdku obrad.

Porzqdek obrad:
1. Otwarcle seejl.
2. Str.ierdzenle ptawo'noc'1o6ci obrad.
3, Ustalerle porrqdku obrad.
4. Przyjecie protokolu z v se3jt Rady Gmlny Rybro.
5. Szkolerle nt.,,Akcji kutt€Fki€J" prowadzore ptzez Ptz€dstawictela WKL t
ostn6dzte.
6.Wreczenle s9pendiuE za ostqgniecia sportowe Xerolowl StczcPaiAsklemu oraz llatu
gretulecyjlego Paistsu Agtdeszce I RadoslawoEl Szczepaiaklm I xolaisLlemu
Icubowi StortoweEu w Ciecharowle.

a T.Sprawoziaate z dztalalao6ct miedzJrsesyjtrej w6jta Gmtuty.
8.Sparwzdarie l(o'nisJi RewtzyjneJ z kontroll (X)PS, SPG ZOZ' Btbltotekt Publicznci w
RybEte za 2014 tok-
9.Pr2 edstawteate ptzez Kletownik GOPS Oc€ny zesob6w PoEocy sPolecznej Gminy
Rybno.
lo.Podjecle uchwal s, lastepdqcych sptawach:
l)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2O15-2O2O,
2)zmian w budZecie Gminy Rybno na 2015 rok,
3)ustalenia szczeg6lowych zasad ponosz€nia odplatnosci za pobyt w mieszkaniu
chronionym,
4)ogloszenia konku$u na stanowisko Zastapcy Dyrcktora Samodzielnego Publicznego
Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie i powolania komisji konkursowej,
s)zniesienia statusu pomnika przyrcdy,
6)zmiany uchwaly w sprawie okreslenia zasad przyzr,awalria diet soltysom/odmowy
uwzglednienia wezwania do usunifcia naruszenia prawa.
Tlwra2enia zgody na sprzedai nieruchomosci,
8)udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomosci,
g)udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomosci.



ll.Wr€czenle soltlrsom ,agwladczen o uko'Acze u szkolenla nt,:,,Jak tr praktyce
utworzjr6 t sykorzFta6 srodll futrduszu solecliego."
l2,Wolne wdo8kl t zaplrtrda.
l3.Ze|nknlecle obred,

Pp€wodniczqcy przedstawil porzqdek obrad,
porzedku obrad.

kierujac zapytanie o propozycja zmiany

Wnioski o zmiana porz4dku ohad sesji wniesli:

Prresodnlcz4cy Redy -Par Andrzej Kornackl:
w pkt 10, jako ppkt 10 - prcjekt uchwaly w spnwie zezwolenia na nabycie nieruchomosci.

Wiecej wniosk6w w spmwie zmiany porzqdku obrad nie wniesiono.

Rada Gmlay w glo3owanlu Jawny|r na ustasowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ct
15 Radnych, Jednoglosale l5 glosaEl:
- ,,za'- 15,
-,,Ptzeclw'- o
-,,wstrzjr|nujqcych 6te' - O
plzyjele wnloseL w sprewle uwzgl€dnlenia projeLtu uchwe$r w sprawlc zezsolenle tt

nabycle rderuchomoScl.

Nastepnie Pan Andrzej Kornacki - Przewodnlcz?cy Rady poddal pod glosowanie po.zqdek
obrad:

Rada GEltty w gloaowartlu Jarllrtn !! ustawoFy sltad Rady lS Radnych s obecno3cl
15 Radrych glosami:
-,,2." - !5
- ,,przeclw'- O
- ,,wstrrJrmujqcych ste' - O
przjdela porzqdek obmd VI sesJl Redy cmlny, kt6ry po otwarciu sesji, stwierdzeniu
pmwomocnosci oblad i przedstaw.ieniu porzqdku obrad jest nastepujacy:

4. Przyjecte protoLolu z V se3Jt Rady crotury Rybno.
S.gzkolerte nt.,lAkcjt kurlersllej, prowadzone przez przedstewlcteta WKU w
Ostr,6drie.
6.Wrcczede atypetdlum za oslqgnlecla sportowe Karolowl Szcz€pa,Asldemu oraz llstu
gtatulscJdlego P$6Lstwu Agnleszce I Radoslawolpl Szczepai€Llth I Kola$klemu
Iiubowl Sportowemu w Clechanowie.
T.Sprawozdarde z alzialaho6cl ElgdzysesyjneJ W6Jta cmiEy.
S.Sprasozdanle RohtsJt Rewlzf'jneJ , koDtroll cOpS, SpG ZOZ, Btbttotckl publiczneJ w
Rybnle za 2014 rot.
g.Przedrtawlerie przez Kietownll GOPS Oceny resob6w pomocy spoleczreJ Gmlny
Ryb|to,
lo.Podject€ uchwal w laat9Dqiqcych spm*ach:
l)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej cminy Rybno na lata 2O|S-2O2O,
2)zmiarl w budZecie cminy Rybno na 2015 rok,
3)ustalenia szczeg6lowch zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w mieszkaniu
chronionym,
4)ogloszenia konkurcu na stanow.isko Zast€pcy Dyrektora Samodzielnego publicznego
Gminnego Zakladu Opi€ki Zdrowotnej w Rybnie i powolania komisji konkursowej,
s)zniesienia statusu pomnika przyrody,
6)zmiany uchwaly w sprawie okreslenia zasad przyznawa\ia diet sottysom/odmowy
uwzglgdnlenia wezwania do usuni(cia narxszenia orawa.
7)wlrai*nia zgodJ na sprzeda2 nieruchomosci,
8)udzielenia bonifikary od ceny nieruchomosci,
9)'rdzielenta bonifikat) od ceny nieruchomosci,
1o)zezwolenia na nabycie nieruchomosci.



ll.Wreczede soltysoD za6wladcze6 o ukoiczentu 3zloleda !t.:,,JaL s prattyce
utrorzy6 t wyLorzy8t d 6rodlt furduszu solecklego."
l2.Wolne wnloskl Lapytada.
lS.Zamkdecle obrad.

Ad.4. Przyjecte protoLolu z V s€aJl Rady cmhy Rybro.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z V sesji
Rady Gminy.
Uwag do prctokolu nie wniesiono. Pan Andrzej Komacki - Przewodniczacy Rady poddal pod
glosowanie prctok6l z V sesji Rady Gminy:
Rada GElny w glo8ovanlu Ja*rrym na ustawowjr sklad Rady 15 Radtych w obecnoscl
15 RadDych, SlGaml:
- l5 - ,,.a",
- O -,,ptzecltf"
- O - ,,w3trzymujqcych Ble"
protok6l z V scsjl Rady Gmlny przfdela,

Ad.S.Srkolenle nt,,,AlcJt kutlerstteJ' prowadrote ppez przedstawlclel,a WNU w
(Xtr6dzte,

Szkolenie przeprowadzone przez kpt Mariusza Kowalewskiego z WKU w Ostr6dzie mialo na
celu przybliLenie ustawowych zadali organ6w terenowych w zakresie akcji kurierskiej.

Ad.6.Wrcczenle stypendlum za osiqgnlecle sportowe Karolorrl Szcz€paisklemu ot-ez
lktu gratulecyjrego Padstwu AgaleBzce i Radoslawot l Szczepa'Asklm t Xolarsktemu
Nlubowi Sportoeetlu tr' Ciech,enowle,

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wcgrzynowski zaprezentov.al obecnym osiagniecia spodowe
Karola Szczepariskiego. Kolarstwo, to wlasnie ta dziedzir'a sportu stala siq dla mlodego
Karola pasjq, kt6ra zaszczepila w nim ducha sportu_
Niezwykle wzruszaj4cym akcentem bylo wreczenie list6w gratulacyjnych Karolowi oraz Jego
Rodzicom oraz stypendium, kt6re mamy nadziejq pomoie Mu w urzeczl'wistnianiu sukces6w
sportowych na torach kolarstwa krajowego i miedzynarodowego.

O godz, 10:55 Przewodllczqcy Rady zs.rzqdz lO mln. przeflre, po przerwle
(8odr.1l:O5) Przewoddczqcy Rady prry.tqpil do realtzacjt koleJrego punktu porzqdku
obnd, Vt czaaie przeflr!. obndy opu6c Radny - pan piotr Rydel, wobec cz;go s&lad
Rady po przerwle wJrEoBl 14 Radnych.

Aal,T.Sprawozdarle z dztqlalno6cl atedzysesyjnej W6jta cmtny.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwr6cil sie do W6jta cminy o przedstawienie
Radzie sprawozdania z dzialalnosci miedzysesyjnej.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski przedstawil Radzie spmwozdanie mipdzysesyjne z
dzialalnosci za okres od 9 marca 2015 r. do dnia 20 maia 20l5 r.
Sprawozdanie slarlowi zalqcznik do niniejszego protokoiu.
Glos w sprawie sprawozdania zajel\l
Radny - Pa! Slald€mar Reszk* ,, Panie W6jcie, czy zostala ustalona lokalizacja
przystank6w w Tuczkach?"
W6jt Gmlly - Pan Tomasz WegrzynowsLi:,, Iokaltzacja zostala ustalona, jeieli chodzi o
przystanek kolo Paistwa Michalskich, tam lrle mo2emy go zTokaljzowaa.
Radna - Panl Agnieszka Wysocka: ,,w jakim czasie mozemy spodziewa6 sie skanalizowania
miejscowoSci Grady-Kop al]'rar ze?"



W6Jt Gmtry - Pan Toaasz Wegrzynowskt ,,proces kanalizowania musi przebiega6

sukces]'wni;, be&ie trwal od 2 do 4 lat. Najpierw hydrofornie a p6tniej sie6. W tym projekcie
chcemy to ujq6, bo na samo wodociqgowanie nie ma fmansowania.'
SoltF wsl Rybno-Patr Henryk Wl6nlewskl: ,,czy trybuny na stadionie bada z€daszone?"
W6Ja GDtEy - Pan Tomasz W€srzyEowtkt: ,,projekt jest dostqpny, 

^iLe 
bQdzie zadaszefia .'

Radny - Paa Ptotr KaEtiskL ,,Panie W6jcie, w kt6rym miejscu b9dzie dokladnie bedzie
zlok izowalra zatoczka autobu sowa w Rybnie?"
W6Jt Gntny - Pa! Toaesz Wegtzytrowsll2 ,, miadzy cme tar?-em a r[eczami4."
Radny - PaE Ptott xaDiisLt ,,czy zaklad Komunalny kupil samoch6d?"
W6Jt cEt|ty - Patr ToEasz WegrzyaowsLft,,agregat, kt6ry posiada zaklad otrzymali6my z
Paistwowej Stm2ry Pozarnej w Dzialdowie. To jest nor"y agregat pradotw6rczy. Chce na
najbliz,ej komisji zaproponowa6, zeby wszyscy radl]i z,obaczyi, co otrzymalismy z Komendy
Powiatowej. Jako W6jt samodzi€lnie nie mogp dysponowa6 majatkiem Gminy na zewnqfiz
Zobacza P€istwo ile to jest warte, a jak niewiele chce od nas Komenda Powiatowa. Mysla, ie
na najbliiszej sesji bede Was prosil o uchwale w tej sprawie."
Radny - Pa! Plotr X.|atiskt: ,,pojawil sie nowy projekt kanal:zacii. miejscowosci Dabiefl.
Czy 150 tys. wystarczy na ten projekt?'
W6Jt GEiny - Palt Tomasz Wegtzynowskl: ,,wcze6niej planowalismy, Ze Sciekr z Hartowca
bedziemy odprowadza6 do cieklo ,,stnrga". Proceduralnie nie jestesmy w stanie teSo
przebrnq6, bo to jest juz inna gmin. Nie dostalismy zlody, aby odprcwadza6 Scieki z
Hartowca, wiqc musimy wtloczy6 wszystko z Hartowca do Rybna. Bedziemy prowa&ia to
ptzez Debieli, bedziemy projektowai ce4trum Debienia. Be&iemy starali sie spiai te dwie
hydrofornie. "
SoltJB wlt Grqdy -Pan Mfuo3law Remus: ,,czy wiadomo cos na temat wycinki drzew pod
liniami wysokiego napiecia w Gradach. Niema stosownych zezwoleir."
W6Jt c!!by - Pan Tomasz wegrzynowsll ,jest to linia sredniego napiecia, wiec ci lu&ie
kt6rzy wygrali przetargi na wycinke muszq sami dotrzei do wlascicieli. Maja nawet
obowiazek wyplaty odszkodowan wla6cicielom-"
Soltys w't Gqdy -Pan lfitroslaw Remus: ,,prosba do komisji alkoholowej, aby spotkania
odbwaly sia mz w tygodniu."
W6Jt Grltny - Par Tomasz WQgrzynonrsLt ,,sfinansujemy, aby spotkania odb}'waly si9
czeSciej."
Redny - Pa|t Darluar Karbowsli: ,, na ulicy Letniskowej jest duzo Scietych drzew. Moja
pro6ba aby zmobilizowa6 fimy, kt6re zajmowaly sie wycinka, aby usunely te czuby.'

wiacej pytair nie wniesiono.

Ad.S.Sprawordade XomtsJl RewtzyjreJ z kontrolt GOPS, SPG 7.O2, Blhllote}l
Publlcz[ej w Rybnle ,a 2OL4 tok.

Pan Sylwester Kasprowicz pEewodniczacy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno
przedstawil Ra&ie spmwozdanie pokontrolne z dzialalnosci GOPS, SPG ZOZ, Biblioteki
Publicznej za 2Ol4 rok.
Spmwozdanie stanowi zalacznik do protokolu.
rytai do spmwozdania nie wniesiono.

Ad.g.Przed3tewlenle przez Xlerosnlt GOP{I Oceny zasob6r pomocy spoleczlej G|[hy
Rybno.

Pani Dorota Zielifrska - Kierownik GOPS przedstawila Radzie ocena zasob6w pomocy
spolecznej Gminy Rybno.

Glos w dyskusji zabrali:
Soltys wst Rybno - Pan Hedrjrt VfGniewskl: , ,czy mieszkancy Gminy bedq musieli je2dzii
po pomoc irywno6ciow4 do Dzialdowa?

Parl Dorota Zlelliikka - Xt€rowntk GOPS: ,, z tej formy pomocy kozystalismy od 2007
roku. W roku bisiacym zostaly wprowadzone obostrzenia w stosunku do firm, kt6re zajmuja



sia dystrybucje towarow. Nasz osrodek podpisal umowe z Caiitas Dzialdowo Ale okazuje sig'
2e Caritas Polska nie ma umo$y z Bankiem ZF)vnosci. Pmwdopodobnie Caritas Dzialdowo
nie be&ie miala irywnosci."

Ad,lo.Podjecte uchwal w naat€pujqcych sprawach:

llz|[lanv Wleloletliel Ptoqlozv Fhansowel Gplnv Rvbno |ra lata 2OI5-2O2O.

Pr,ewodniczacy Rady poprosil o wyja6nienia Paniq Zdzislawa Kanicz Skarbnik Gminy.
Pani hlzislawa Kanicz wskazala iz:
w dniu 20 maja 2015 roku dokonano zmiany dochod6w i wydatk6w
2015 roku:
Dochody
Dochody Gminy Rybno w roku 2Ol5 zwieksza sia o kwote 430 909,80 zl
i po zmianie \,Lynosze 24 l7a 115,20 zl.

WydatkJ
Wydatki Gminy Rybno w roku 2015zwi9ksza sic o kwote 476 OO9,aO zl
i po zmianie wynosza 25 643 715,2021.

Przychody
Przychody zwieksza sie o kwote 45 100,OO zl i po zmianie i wynosza
2 54O OOO.O0 zl.
w tym:
- kredyt w wysokosci 750 00O,OO zl.
- inne zr6dla (wolne srodki)nie ulegly zmianie i wynosz4 r 79o OOO,0O zlotych.

Rozchody
Rozchody nie ulegly zmianie i wynoszal O34 4OO,OO zl,
w tym:

splata poiryczEk z WFOS w wysokosci 359 400,00 zl,
- splata kredyt6w w wysokosci6Ts O0O,00 zl.

Flnan3owenle dellclrtu I przeznaczenle 
'ladeyrklDeflcyt budzetu w wysokosci I 505 600,00 zl oraz planowana splata lat kredyt6wi po2ycz€k

w wysokosci 1034 400,00 zl zosta\ie pokrjta pzychodani z innych Zrodel (wolnych
Srodk6w) w wysokosci 1 79O OOO,OO zl oraz kredytu w wysokosci 75O OOO,00 21.

Neota dlugu
Kwota wykazana jako dlug na koniec 2015 roku jest wynikiem dzialania: dlug
z poprz/'dniego roku + zaci4gany dlugw2Ol5 roku - splata dlugu w 2Ol5 roku. W pozycji
tej nie uwzglQdnia sie dlugu zwiazk6w, do h6rych naleiry gmina.

Wprowadzono krcdyt w $rysokosci 750 000,00 zl.
Pl€nowana kwota dlugu na koniec 2015 roku wynosi 3 725 163,27zlotych.

Nastepnie PrzewodniczAcy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly, w kt6rej glos
zabmli:
Radry - Ptotr KaalisL* ,,nie otrzymal€m od Pana W6jta odpowiedzi, czy kwota 150 tys.
\i,ystarczy na projekt karalizacji Hartowiec - Debieti?"
W6Jt GEtny - Pq! ToEasz Wegrzynowskl:,,wystarczy..."
RAday - Plott Krtoli8kl ,,czy zostal wyloniony wykonawca, ieieli clrodzi o drogi w
Hartowcu? Czy jest planowana jaka6 inwestycja za wygospodarowane Srodki?"
Slarbdk - Pant Zdzlslawa Kanlcr: ,,b9dzie ztl].ia'] , z'Jrr.iqsza sia nan Srodki zn\\,rretrzf]e."
W6jt GEttry - Par Tona3z WegrzJrrowak|: ,,Pan doskonale wie,2e bud-zet na 2015 rok byl
sztucznie powiakszony jeinli chodzl o sprzedaZ maj4tku. Na dzisiqi spz€dalismy tylko
samoch6d - to kwota 36 tys. Szkoly w Truszczyl]ac}r teZ /rie sprzedalismy i nie wiadomo czy
sPz€dany."



Wiacej pytai nie wniesiono. Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusj€. Po odcz]'taniu Prcjeldu
uchwaly poddaj go pod glosowanie.

Rrde Gmhy v gloso$ianlu Jawnyn de usta'rowy sktad Redy 15 Radrych rt obccro6cl
14 Radtrych, Jedtroglostrle glosaEl:
- 15 - "ra",-O -,,grzecls"
- O - ,,estrzymujqcych 3ie"
po4J€la uchvalg Nr VII5O/15 c sDrawle zmlany w zmla|ly meloletnleJ Prognozy
Fltra|t3oweJ GElny Rybno lra lata 2O15-2O2O,
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

2lzElan w budiecl€ Geluv Rvbno na 2015 tok.

Przewodniczacy Rady poprosil o wyja6nienia Pania z-dzislawe Kanicz Skarbnik Gminy.
Pani Zdzislawa Kanicz wskazala 12:

w dniu 20 maja 2015 roku wprowadza sie zmiany nastepujqco:

Dztal O1O Rohlctso t lowtectwo
Zadanie inwestycyjne pn. 

"Rozbudowa wodociqgu wiejskiego w miejscowo6ci Rybno,
Hartowiec, Truszczyny, Prusy i Xoszele$y" otrzymuje nowe bznienie o nezwie:,Rozbudowa
wodociqgu wiejskiego w miejscowosci Rybno, Hartowiec, Truszcz]'ny, Prusy, Koszelewy
i Jeglia'.
Zwiaksza siq dochody majatkowe - 6rodki na dofinansowanie wlasnych inwestycji gmin
z innych a6del w wysoko6ci 14 0OO,00 zlotych.

Drtal 600 Trarsport i lqczno36
Zmniejsza sie dochody i wydatki majatkowe w wysokosci lO0 OOO,OO zl - planowane
do pozyskania Srodki z Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnychdla zadania inwestycyjne pn.
,Przebudowa drogi transportu rolnego w Koszelewach od figury w kierunku p61".

Dztal 7OO Gospodarka Eleszkaaiowa
Zmniejsza sie dochody majatkowe- wptywy z Wtulu odplatnego nabycia prawa wlasno6ci
oraz Fawa uirytkowania wieczystego nieruchomosci w $ysokosci 36 9OO,00 21.

Dztal 75O AdEtnlstracja publlczna
W rozAziaJe 75022 

"Rady 
gmin" zwi€ksza sie wydatki biez?ce w wysokosci 14630,00 zl

\rr 
^xia&ku 

?:E zwy2kq diet radnych.
w rozdziaie 75023 ,Ulzady gmin' zwieksza sie dochody majatkowe (wpbwy ze sprzeda2.y
skladnik6w maj4tkowych) w wysokosci 36 900,00 zl oraz dochody bieZace (wplyu'y z rotnych
dochod6w) w wysokosci 2O7 ,oo zl.
W rozdd e 75075 ,Promocja jednostek samorzAdu terytonalnego' zwiaksza sia dochody
w wysokosci I 000,00 zl oraz wydatki w \rysokosci | 25O,OO zl na zadanie biezqcepn.

"III Dziefi Dziecka w Rybnie - konkursy ekologiczne".
W todzj,ale 75095 ,Pozostala dzialalnos6" zwieksza sie wydatki bie24ce w \rysoko6ci
28 075,87 zl og6lem, w qmi
- 25 !O0,OO zl w zwiazku ze zwyzkq diet soltys6w,
- 2975.87 zlzprzez aczeniem na nagrody konkursowe.

Drtel 751 Unedy reczeltrych orga[6w wladzy paistwowej, koEtroli ochrony prewa
oraz aqdosdctwa
Dokonuje sie przeniesienia miedzy pamgafami wydatk6ww wysokosci 8O2,O2 zl
z p,'7az']aczer)ierlr na Wnagrodzenia bezosobowe w rozdziale 

" 
Wybory Prezydenta RP".



Dzla, 754 Bezplec.edatwo publiczre I ochrora przeclwporarosa
Zwieksza sia wydatki majatkowe - wplaty jednostek na fundusz celowy na dofinansowanie
zadan inwestycyjnych - do zakupu samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej
Policji w Dzialdowie w wysokosci 6 000,00 zl.

Dztal 8O1 O6Eteta t sychosante
Zwieksza sie dochody i wydatki bieiace w wysokosci 52 246,00 zl z przeznaczenierl
na \ ryposazenie szk6l podstawowych i gimnadalnych w podraczniki ora2 mateialy
edukacyjne
i dwiczenia.
Dztal 851 Ochrona zdrowta
W rodziale "PflEciwdzialanie alkoholizmowi" dokonuje sie przeniesienia miqdzy paraglrfami
wydatk6w bieitacych w wysokosci 3 600,00 zl z przEz\aczf,-rriem na wynagrodz€nia
bezosobowe i nagrody konkursowe.
Dzlal 853 Pozoatalc zadanla s zakresle polltykl spoleczEej
Zwieksza sie wydatki biezace w wysoko6ci 9 851,13 zl dla projektu pn. ,R6wna6 szanse'
z Proganu Operacyjnego Kapital Ludzki wylownwanie szans edukacyjnych
i zapewnienie wysokiej jakosci uslug edukacyjnych 6wiadczonych w systemie oswiaty
w czesci z Unii Europejskiej (Srodki pozostale na koncie gl6wnym UG na dziei 31.12.2Ol4
r.).

Drtal 854 Edukacyjna opl€ka wychowascrra
Zwipksza sie wydatki bieiace w \r,ysokosci 5OO,OO zl z przeznaczeniem na stypendia

Dztal 9OO Gospodatk{ Komunalna I ochrorra 6rodoc.laka
Z c}rwil4 otrzyrnalria promesy z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej w Olsztynie o wysokosci pr4lznanej dotacji zmniejsza si€ dochody i wydatki biei4ce
o kwotelg 512,00 zl dla zadania pn. ,Usuwanie wlrob6w zawierajacych azbest z terenu
Gminy Rybno".

Dzlel 926 Kultura flzyczne
W roz.lziaTe ,Obiekty sportowe" dokonuje sip przeniesienia wydatk6w bier4cych
miqdzy paragrafami w Osrodku Sportu i Rekreacji w Rybnie w wysokoscil8 700,00 zl
z przezfi cztfiiern fia 

^agrody 
konkurcowe i zalop uslug pozostalych.

tN rozdzia]€ 92695 
"Pozostata 

dzialalnosi" dokonuje si€ przeniesienia wydatk6w biezacych
miqdzy p€ragrafami w wysokosci 2 000,00 zl z przezlracze'riern na nagrody konkuGowe.

Nastapnie Pzewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly, w lft6rej glos
zabralL
RAdty - Pan Ptotr KamiAaki: ,,dzial - Bezpieczefstwo i ochrona pr?,eciwpoaarowa- brakuje
Srodk6w na szkolenia dla straZak6w a wydajemy 6 ty6. na radiow6z dla Policji w Dzialdowie.
Rozmawialismy o modernizacji naszego Posterunku. Wnioskowalem o piec do naszej wietlicy
i takich pieniqdzy nie ma."
W6Jt Gmtny - Pan Tomaaz W9grzynowskl: ,,na szkolenia nie zabraknie Srodk6w. Mysle, ie
piefiqdza ze sprzadatty ,,Stara' przejde na fund]usz po2arniczt.
Co do pieca do miejscowosci Dabien, to Swietlica jest wiejska, wiqc nie moiemy kupi6 tego
pi,eca z tego dzlal!. Zakup badzie mozliwy z innego dzialu. Naszym zadaniem jest
wspomaganie wszelkich s1u2b, kt6re nam pomagaja. Chcemy aby nasz Posterunek
zatrudnial docelowo 8 policjant6w, zeby byl \ryremontowany. Tu musimy wspom6c KomendQ
w zakupie samochodu osobowego, z czasem musimy wspom6c w zakupie samochodu
tercnowego. W chwili obecnej przechodzimy z linansowania zakupu sprzetu na Eecz szkoleit
i badari.'
Rqalny - Pon Darluaz Karbosakl: ,, prosze o pozyty!!.ne zaopiniowanie wniosku o
przekazanie kwoty 6 tys. na rzecz Komendy Powiatowej w Dzialdowie. Komenda boryka siA z
duzymi brakami taborc{,ymi. Ten sarnoch6d jest bardzo potrzebny. Wnioskowalbym r6wniez
o wi€ksz4 kwot9 na remont Posterunku poniewaz jego stan wizualny lrymaga remontu.'



w6Jt cEtrry - pan Toutasz Wegtzylowstt: ,, z Komendantem wojew6dzkim Policji
prowadzimy rozmowy w zakresie remontu naszego posterunku.'
Radny - Pan Bogdan wantowski: ,, dzial - na$ody konkurcowe- na jaki cel kwoty z tego
dzialu se wydatkowane?"
Skarbnik Gminy - Pani Z&islawa Kanicz: ,jest lo zabezpieczelrie Srodk6w na zakup

wszelkiego rcdzaju nagr6d rzeczoryc}l z przeznaczeniem na konkursy.'

Wiecej pltafi nie wniesiono. Przewodniczqcl. Rady z€mlo:ral dyskusje. Po odczltaniu projektu
uchraly poddal go pod glosowanie.

Rada Gml|ry w glosowadu Jasrym aa ustawowy sllad Rady 15 Radiych t obecnodcl
14 Radnych, Jednoglogale glosaml:
-rg - "'a"'- I - ,,prr€ctw"
-O - ,,wstrzymuj4cych ste'
podjels ucheal9 r VIl51/ 15 !r spra*te zmlan w budtcctc c'ntny Rybno n.a 2015 .ok.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Slustalella azcze{6lot vch zasad Donoazede odDlatlo6cl za pobvt w mlesztariu' chrontonv'n

-"ta*" - zakresie przedmiotowej uchwaly udzielila Pani Dorota Zielif sk KierowTrik
COPS.

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Wobec braku pytafi zamlord dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosow€nie.

Rada c|lily w gloaolrenlu Jawnyro !a ustawowy stlad Rady 15 Radnych w obectoccl
14 Radaych, JednogloSdle glo6aBl:
- 14 - ,,za',
- O - ,,przeclw"
-O - ,wstrryEqtacych ste"
poqlela ucheale Nr VIl52/15 tr' aprawle ustaleda szczcg6lowych zasad potoazeDla
odplattosct za poblrt w mleszka[lu chrotlonyB.
Uchwala stanov/i zalqcznik do protokolu.

4loeloszcrle konku$u ne stanowlsko Zastcocv Dvreltor. Sadodzlehego publlcrleso
ceilneqo Zekledu Oplekl Zdrowotnel w Rvbtle I powolanlia Lomlsll Lonkur3owcl.

Radny - Pan Piotr curgielewicz poinformowal, iL Komisje podczas posiedzenia wsp6lnego
dnia 18 maja br. do komisji konkursowej zglosily kandydatura pana Dadusza
Karbowskiego.

NastApnie Przewodniczacy Rady otwopyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Wobec braku pltai zanknal dyskusje. Po odcz].taniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie,

Rada cElny w glosowedu JawlyD rte ustawosy sklad Rady 15 Radnych tr obecnoscl
14 Radnych, Jcdnoglointe glosa'at:
- l+ - ,,.a",
- O - ,,prreclw"
-O - ,,watzymujqcych slQ"
poqiela uchwate ltr VIl53/15 s spraiwle ogloszeola loatutsu aa staDowlsko Zastepcy
Dyrekora SaDodzlelnego Publiczrrego cDrtn|tego Zakladu Opicki Zdrowot[ej te Rybd€
i powolarrta komtsjl tonlrutsowej-



Uchwala stanowi zalAcznik do protokolu.

Slznlcslenle atatuau |'o'nrdka przvrodv

wyjasniefl w zakresie przedmiotowej uchwaly udzielil W6jta Gminy - PaJl Tomasz
wagrzJ'nowski. Poinformowal, 2e przedmiotem uchwaly jest pozbawienie statusu pomnika
przyrody drzEwo gatunek lipa drobnolistna, rosnace wzdluZ drogi nr 538, w miejscowosci
cralewo-Stacja przy posesji nr 20. Pobawienie statusu pomnika przyrody nastepuje ze
wzgledu na koniecznosd zapewnienia bezpieczefstwa powszechnego.

Nastepnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusjq nad projehem uchwaly.

Wobec braku pltari zamknal dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie.

Rada Gtlt'ly w glosowarriu Jawny|o na ustawowy allad Rady 15 Radrych w obecEo6cl
14 Radnych! Jednoglosnle glosaEll

- o - ,,przeclw"
- O - ,,watrzyEujqcych al€"
po4i€la uchrale ltt Vlld4l15 w spnwle znleslenla statusu poErlka przyrody.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

6lzEliarv uchwalq w sprarle okresle a zasad Drzvznawerda dlet soltvBom/odmowy
uvz{ledrd€nla wezwanls do usurdecle naruszenle Dretre

Wyjasnief w zakresie prz€dmiotowej uchwaly udzielil Radca Prawny Pan Zbigniew
Drzystek.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.
Gos w dyskusji zabrali:
Wlcepzesodriczqcy Rady-Pan Darlusz Tsra: ,,moim zdaniem nale2y odzuci6 wniosek
Pana Mai,ykowskiego. "

Wiecej pytai nie wniesiono. Prz€wodniczqcy Rady zamknal dyskusjc. Po odczytaniu projektu
uchwaly poddal go pod glosowanie.

W pierwszej kolejnosci pod glosowanie zostal poddany projekt w sprawie odmowy
uwzgladni€nia wezwania do usuniqcia naruszenia prawa.

Rada GEhy w gloaow&lrlu JawnyE |ra ustaEowy stlad Rady 15 Redtych w obccno6cl
14 Raduycb, JedEoglo6de glosaEi:

- O - ,,przeclw"
- 1 - ,,watrrymuJqcych sle"
podjela uchwele Nr VIl55/15 w 3piawte odmowy utrzglednienia wezwaria do usunlecla
naruazenla prava.
Uchwala stanowi z,alqcznik do protokolu,

Wynik glosowania \ryeliminowaf koniecznosi gloso\rania na pmjektem uchwaly w sprawie
zmiany uchwaly w sprawie okreslenia zasad przyznawania diet soltysom.



lwgrarcnia zgodv ra sprz€d8, trletuchomo3cl

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 I(omisje podczas posiedzenia wsp6lnego

dnia l8 maja br. pozytyvnie zaopiniowaly Projekt niniejszej uchw€tj/.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Wobec bmku pytali zanknql dyskusje Po odczltaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie.

Rada Gmtry w glo3ot allu Jasnjrm na ustawow:t stlad Redy l5 Radnych w obecno6cl
14 Radnych, Jedloglo6ale gloa&8i:
- LA - ,,ra",
- o - ,,pzeclw"
- I - ,,wstrzymqJqcych ste"
podJele uchwale l{r VI/56/ 15 w sprawte-wJrr*i€nla zgody Da 3prtedat nlctuchomo6cl.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Sludzlelenla bodflkatv od cenv rleruchoEoscl.

Radny - Parl Piotr Gurgielewicz poinformowal, i, Komisje podczas posiedzenia wsp6lnego
dnia 18 maja br. pozyt,'wnie zaopiniowaly prcjekt niniejszej uchwaly.

Nastcpnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusjq nad projektem uchwaly
Gos w dyskusji zabmli:
mceptzewodtlczqcy Redy-PaD Datluaz Tars: na jaj<4 kwote zostaly \tycenione te
mieszkania?'
w6jt Gbtny - Pan Tome3z Wegt ytrottsll:,, jedno z tych mieszkatr wyceniono na 67,5 tys ,

drusie za6 a 9O,5 tys."

Wiecej pytan nie wniesiono. Przewodniczacy Rady zamknql dyskusj€. Po odczytaniu projehu
uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gmtly w glosowarlu jawrjrm rra ustavosy sLlad Rady 15 Rrdnych w obecno8cl
14 Radnych, J€dnoglofde glo8aml:
- ll - ,,"a",
-2 -,,ptzeclt"
- I - ,,wstrzymrliqcych 3le"
podela uchsale l{t VI/57l 15 w Bprawte udzlelenta bodflkaty od ceny nlenrchoeodcl
Uchwala st€nowi zalacznik do protokolu.

gludrlelenla borrilikatv od ceny ttleruchomoscl

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, 12 Komisje podczas posiedzenia wsp6lneSo
dnia 18 maja br. pozyB'rvnie zaopiniowaly projekt niniejszej uchwaly.

Nastepnie Przewodniczacy Rady otwoEyl dyskusje nad projektem uchwaly.

wobec braku pytai zarnknal dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod

l0



Raala Gntuty s glosowantu Jaw'lJrm tra ustawotty sllad Radv 15 Radnvcb w obecnodcl
14 Radtrych' Jednoglo€nle glosadl:

-2 -,,ptzeclw"
- 1 -,,wstrzymr{qcych ste'
podjela uchsale Nr VI/58/15 w sprawte udztelelia boatllkaty od ce|'y trleruchomoecl
Uchwala stanowi z€l4cznik do protokolu.

lol zezsolenla ne n bvcle EleruchoEo6cl

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, D Komisje podczas posiedzenia wsp6lnego
dnia 18 maja br. pozyt'wnie zaopiniowaly projekt niniejszej uchwaly.

Nastepnie Pzewodniczacy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

wobec braku pytan zamknal dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie.

Rrda Gtrlny w glosowenlu Ja*aym ne ustet'ot,y sllad Rady 15 Radnych w obecEo6cl
14 Ridrych, JedBoglo6Dle glosaml:

- O - ,,przeclw"
-O - ,,wstrzyEuJqcych sle"
podjela uchwale r vll59/ 15 w 3prawte z€zrole|tla na nabycle trleruchoEoscl
Uchwala stanowi zalqcarik do protokolu.

Ad.ll.trrryczede soltyaom zadcrladcreli o uko6czeriu arlolcnla nt.:,,Jak s ptektyce
utworzyd l wytorzFte6 frodll fundu3zu 3oleckleSo,'

w6jt Gminy - Pan Tomasz Wagrzynowski wsp6lnie z Panie Zdzislawa Kanicz Skarbnik
cminy wrsczyli soltysom zaswiadczenia o ukoiczeniu szkolenia nt.:,,Jak w praktyce
utworzy6 i wykorzystai Srcdki funduszu soleckiego."

Ad.l2.Woln€ wnloakl t zaplrtanta.
Glos rebrall:
w6Jt Gmtny - Pan ToEasz W€8rzynowskt,, chcialbym zwr6ci6 sie do Pana
PEewodniczacego Komisji Rolnictwa, aby komisja zajela sie prawem rtodnym. Proszg o
\rypmcowaiie opinii czy i&iemy w kienrnku twoEenia gminnych sluzb i fransujemy z
podatk6w mieszkaic6w, czy w kierunku reaktJ,-wacji sp6lek wodnych i opodatkowaniu
rolnik6w, bo prawo wodne nakazuje mi ie mam opodatkowa6 rolnik6w za te wszystkie

Soltys wsi Debief - Pan Grzegorz Januszewski podzielil sie swoimi spostrzeieniani na temat
szkolenia soltys6w.
SoltF wst Rybno - Paa Helr:rl wl6niewskt ,, prosilbym Pana Radnego Tarc jato naszego
tepreze':ItajJtAw Dzialdows?EzyZniq ab! zrobil co6 w kwestii ppy&ialu work6w na Smieci.
Panie W6jcie, Jetelr chodzi o sporz-a&anie protokol6w z zebraA, czy bed e Wznac%)ny
pmcownik z ur?&dlu, czy soltys ma $yznaczyd protokolanta? Czym zajmuj4 sie powoblvane
komisje?"
w6Jt cmhy - Pa! Todasz wcgrzyDowskfi ,, jezeli cl'todzi o sporz4dzanie protokol6w z
zebran, b wznacze\ie protokolanta nalsi do obowiazk6w soltysa. Jezeli chodzi o Face
komisji, kardy ma pmwo udzialu w komisji. Jezeli chodzi o komisje, w kt6rej Pan pracowal,
to chodzilo mi aby zbudowaa niezaleino66.'
Wlceprrewodnlcz4cy Rady - Pa'r Dadusz Tara: ,,sprawa work6w bqdzie uregulowana,
kontaktowalem sia w tej spmwie telefonicznie. Jezeli to nie pzyniesie skutku to na
najblzs2ym posie&eniu. Zgromadze la 

^\,r6ce 
sie na pismie."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz poinformowal o turnieju charytatylvn),rn dla chorej
dziewczynki.

lt



Redny - Pan Ptotr Gurglel€wtczt ,,czy kolega Dariusz Tara m6glby zalatwii w
Dzialaowszczyinie wiacej work6w, aby soltysi posiadali pewnq rezerwa? Panie w6jcie rodzice
pytajq, co badzie ze sv.zf-Pienlem dziewczt'nek?"
iiaji c-toy - Pa|t ToEasz qt€grryttowsLt ,,progmm szczepief rusza od 2016 roku'
Szczepieniami zostana objete dziewczltki w wieku 13 lat."
Pan Tomasz Bielecki Radny warinsko-Mazurskiej Izby Rolniczej podziekowal za

dotychczasowa wsp6rpmce."
Sekretarz Gminy - Pani Jol€nta Jendrycka podsumowal sprawe szkolenia soltys6w na temat
funduszu soleckiego. Poruszyla r6wniez problem bezdomnosci zwier2Tt ^a terenie gminy
omz poinformowala o koszrac}] z tyrl zwia?l'nyc}r.

te3;!a!tcc Rybna- Pan lleller : ,,czy do Kapituty wplynal juz wniosek o nadanie tytulu
honorowego obyrvatela?"
W6Jt Gmtny - Par Torusz Wegrzyrosskl ,, wniosek nie wplynql, ale w najbliiszym czasie
Kapitula zbierze sia w tej sprawie."

Wiacej pytai nie wniesiono.

Ad. l3.Zemtdecte obred.

O eo&.14:00 prowadzacy obmdy Prz€wodnicz4cy Rady Pan Andrzej Komacki - wobec
wyczerpania porzadku obrad - zamknal obmdy VI sesji ?iryczajnej Rady Gminy Rybno. .,

Na tym protok6l zakoiczono.

ha soboczytuka
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wigcej pytail nie wniesiono.

Ad.9.zamkEtecte obrad.

O godz.l4i}O prowadzqcy obrady Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec

wyJzerpania poizaatu obiad - zamknel obrady v sesji z*vczajnej Radv Gminv $lbno'

Na tlrn protok6l zakoiczono

Protok,-lowda

*"K$*^
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